
Z Á P I S N I C A  
  

zo 4. riadneho zasadnutia Akademického senátu Trnavskej univerzity, ktoré sa konalo  
dňa 15. októbra 2009 v miestnosti č. 019 v budove na Hornopotočnej 23 v Trnave o 12.00 h 

  
Prítomní:   prof. MUDr. Adriana Ondrušová, PhD., doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., PhDr. Andrej 
Kállay, PhD., doc. PhDr. Klára Kuzmová, CSc., Mgr. Mgr. Andrej Démuth, PhD., Roman Gorelka, 
Bc. Mária Mrugová (ďalej len „podpredsedníčka AS TU“), PhDr. Juraj Hladký, PhD., PaedDr. Milan 
Pokorný, PhD., prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., PaedDr. Kristína  Žoldošová, PhD., doc. PaedDr. 
Hana Borsuková, CSc., Mgr. Eva Chudíková, doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof. (ďalej 
len „predsedníčka AS TU“), JUDr. Dagmar Lantajová, PhD., JUDr. Peter Varga, P. ThDr. Ján Ďurica 
SJ, PhD., PhDr. Miroslav Karaba, PhD., PhDr. Rastislav Nemec, PhD., Mgr. Martin Šarkan, PhD., 
PhDr. Marián Manák, PhD. 
 
Hostia: prof. JUDr. Ivan Šimovček, CSc. (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení 
3. Schválenie návrhu členov Správnej rady TU 
4. Rôzne 

 
 
Bod 1 – Otvorenie   
 
      Štvrté riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „AS TU“) 
otvorila predsedníčka AS TU. Privítala členov AS TU a prorektora pre vedu, ktorý na zasadnutí AS 
TU zastupoval rektora TU.  
      Oboznámila prítomných členov AS TU so skutočnosťou, že viacerým členom študentskej časti AS 
TU zaniklo členstvo z dôvodu ukončenia štúdia. Skonštatovala, že v súčasnosti má AS TU 33 členov. 
Podotkla, že v súčasnosti prebiehajú na fakultách doplňujúce voľby do AS TU za študentskú časť.  
      Ďalej uviedla, že hlavným dôvodom zvolania zasadnutia AS TU bola potreba doplniť troch členov 
Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“), keďže trom členom v SR TU dňa 
31. 10. 2009 končí členstvo. 
 
      Predsedníčka AS TU na základe kontroly prezenčnej listiny konštatovala schopnosť AS TU 
uznášať sa.  
 
      AS TU pokračoval ďalej v programe rokovania a po vyjadrení súhlasu oslovených, prijal 
nasledovné uznesenia:  
  
Uznesenie AS TU 4R-1/15102009 
       AS TU schvaľuje za skrutátorov štvrtého riadneho zasadnutia AS TU PaedDr. Milana Pokorného, 
PhD. a pána Romana Gorelku. 
 
Hlasovanie: prítomných 18 členov AS TU 
za:            17 
proti:         0  
zdržal sa:   0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
  
Uznesenie AS TU 4R-2/15102009  
      AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice štvrtého riadneho zasadnutia AS TU PhDr. Andreja 
Kállaya, PhD. a Bc. Máriu Mrugovú. 
 
Hlasovanie: prítomných 19 členov AS TU 
za:              17 
proti:            0  



zdržal sa:      2  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.   
 
Uznesenie AS TU 4R-3/15102009  
      AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie štvrtého riadneho zasadania AS TU PhDr. 
Mariána Manáka, PhD. a za členov tejto komisie Mgr. Evu Chudíkovú a JUDr. Dagmar Lantajovú, 
PhD. 
 
Hlasovanie: prítomných 19 členov AS TU 
za:               16 
proti:            0  
zdržal sa:    3 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.   
  
    AS TU prešiel k schvaľovaniu predloženého návrhu programu rokovania AS TU. Keďže členovia 
AS TU nepredložili návrhy na zmenu alebo doplnenie programu rokovania AS TU, AS TU 
hlasovaním prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU R-3a/15102009  
      AS TU schvaľuje predložený program štvrtého riadneho zasadnutia AS TU.  
  
Hlasovanie: prítomných 20 členov AS TU 
za:              20  
proti:    0  
zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.    
  
Bod 2 – Kontrola uznesení  
  
      Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať.   
  
Bod 3 – Schválenie návrhu členov Správnej rady TU 
 
  Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU o skutočnosti, že obdržala list od doc. Ing. 
Martina Mišúta, CSc., rektora TU, v ktorom jej predložil návrh na vymenovanie členov SR TU. 
Uviedla, že trom členom SR TU končí členstvo k 31. 10. 2009, preto je potrebné hlasovať o 
kandidátoch na budúce uvoľnené miesta členov SR TU. Následne odovzdala slovo prorektorovi pre 
vedu.  
     Prorektor pre vedu ospravedlnil neúčasť rektora TU na zasadnutí AS TU z dôvodu jeho účasti na 
zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie v Žiline. V jeho mene predložil návrhy na členov SR TU. 
Skonštatoval, že tieto návrhy vychádzajú z rektorskej kvóty. Upresnil, že členstvo končí JUDr. 
Timotejovi Minarovičovi, súčasnému predsedovi SR TU, Ing. Štefanovi Schmidtovi, súčasnému 
podpredsedovi SR TU a Ing. Štefanovi Bošnákovi, súčasnému členovi SR TU. Prorektor pre vedu 
vyjadril obavy ohľadne budúceho fungovania SR TU, keďže členstvo končí zároveň predsedovi SR 
TU aj podpredsedovi SR TU. Uviedol, že rektor TU oslovil končiacich členov so žiadosťou 
o vyjadrenie súhlasu s ich opätovným navrhnutím na kandidátov na členov SR TU. Všetci traja 
oslovení písomne súhlasili s ich kandidatúrou. Prorektor pre vedu v krátkosti predstavil všetkých 
navrhnutých kandidátov a požiadal AS TU, aby hlasovaním vyjadrili svoje stanovisko k návrhom. 
      V otvorenej diskusii krátko vystúpil prof. Held (podpredseda AS TU a člen SR TU za 
zamestnaneckú časť AS TU) a ThDr. Ďurica. Obaja vyjadrili podporu navrhnutým kandidátom.  
       PhDr. Kállay žiadal vysvetlenie, prečo návrhy kandidátov neboli podané na schválenie 
v dostatočnom časovom predstihu pred skončením funkčného obdobia uvedených kandidátov. 
Prorektor pre vedu skonštatoval, že táto otázka je určená priamo rektorovi TU.  
       Členovia AS TU nemali žiadne ďalšie otázky a pripomienky do diskusie, preto ju predsedníčka 
AS TU ukončila. AS TU prešiel k tajnému hlasovaniu. Predsedníčka AS TU oboznámila členov AS 
TU so spôsobom hlasovania.  
       AS TU v tajnom hlasovaní rozhodol nasledovne a prijal uznesenie: 
 



Uznesenie AS TU 4R-4/15102009 
      AS TU schvaľuje návrh rektora TU JUDr. Timoteja Minaroviča, Ing. Štefana Bošnáka a Ing. 
Štefana Schmidta na členov Správnej rady TU. 
 
Hlasovanie:  
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    21 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:   21 
Počet platných hlasovacích lístkov:    21  
 
za kandidáta Ing. Štefana Bošnáka:                         20 
za kandidáta JUDr. Timoteja Minaroviča:              20 
za kandidáta Ing. Štefana Schmidta:               20 
 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou schválené.   
 
 
Bod 4 – Rôzne 
 
 
     Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU o zasadnutí predsedníctva AS TU, ktoré sa konalo 
15. októbra 2009 o 11.30 hod. Predmetom rokovania predsedníctva AS TU bola príprava programu 
štvrtého riadneho zasadnutia AS TU. 
 
      Predsedníčka AS TU poďakovala členom predsedníctva AS TU – PhDr. Manákovi, ThDr. 
Ďuricovi a PhDr. Kállayovi za ich aktívnu účasť na zasadnutiach poradných orgánov rektora TU, na 
ktorých sa z pracovných dôvodov nemohla zúčastniť. 
 
      Informovala členov AS TU, že požiadavku PhDr. Piatrovej k riešeniu problémov s parkovacími 
miestami pri TU na Pekárskej ulici postúpila kvestorke TU. 
 
       Predsedníčka AS TU požiadala JUDr. Vargu, člena RVŠ, o poskytnutie informácie o činnosti 
RVŠ od posledného zasadnutia. JUDr. Varga uviedol, že od posledného zasadnutia sa ďalšie nekonalo, 
avšak je plánované na november 2009. 
 
      Podpredsedníčka AS TU informovala členov AS TU o otázkach, ktoré sa riešili na poslednom 
zasadnutí SR TU dňa 2. októbra 2009. Išlo o otázky rozpočtu, komplexnej akreditácie a problémy 
s ňou súvisiace, pričom SR TU sa venovala aj problematike negatívnej medializácie TU. 
 
      PhDr. Hladký požiadal prorektora pre vedu o vyjadrenie sa k problémom s komplexnou 
akreditáciou TU. 
      Prorektor pre vedu uviedol, že Akreditačná komisia SR (ďalej len „AK“) vydala hodnotiacu 
správu ku komplexnej akreditácii TU, avšak oficiálne potvrdenie jej výsledkov ministrom školstva SR 
zatiaľ na TU nebolo doručené. Rektor TU oslovil ministra školstva SR listom, v ktorom poukázal na 
neakceptovanie pripomienok. Minister vo svojom stanovisku k listu skonštatoval, že po obdržaní 
oficiálneho stanoviska k výsledkom komplexnej akreditácie, bude mať TU na nápravu jeden rok. 
Prorektor pre vedu poukázal aj na skutočnosť, že univerzity, ktoré prešli procesom komplexnej 
akreditácie neskôr ako TU, už oficiálne výsledky majú, avšak TU na ne zatiaľ ešte čaká. Ďalej 
v krátkosti zhrnul stav, v akom sa v súčasnosti akreditácia TU nachádza. Skonštatoval, že po vydaní 
návrhu hodnotiacej správy AK, pripravila TU pripomienky k nej, avšak AK ich neakceptovala. 
V súčasnosti TU nespĺňa štyri kritériá (KZU 2, KZU 3, KZU 4 a KZU 6), pričom viaceré z nich neboli 
splnené v r. 2003, v ostatných rokoch už plnené boli. Dal do pozornosti najmä problém s kritériom 
KZU 6, ktorý má väčšina vysokých škôl, ide o „počet študentov v študijných programoch prvého a 
druhého stupňa a v študijných programov podľa § 53 ods. 3 zákona k 31. októbru príslušného 
akademického roka na prepočítaný evidenčný počet vysokoškolských učiteľov s vysokoškolským 
vzdelaním tretieho stupňa alebo s vedecko-pedagogickým titulom docent, alebo s vedecko-
pedagogickým titulom profesor v kalendárnom roku, v ktorom sa tento akademický rok začal“. 
Prorektor pre vedu skonštatoval, že hodnoty stanovené ministerstvom školstva SR mierne 
prekračujeme, preto bude musieť TU pristúpiť k úprave tohto stavu. Možností je niekoľko – buď 
znižovaním počtu novoprijatých študentov alebo prijímaním nových učiteľov s minimálne 



dosiahnutým titulom PhD., pričom títo zamestnanci musia byť prijatí od 1. januára 2010. Uviedol, že 
na výjazdovom zasadnutí Kolégia rektora TU, ktoré sa konalo 28. – 29. septembra 2009 v Piešťanoch 
boli fakultám pridelené úlohy s cieľom dosiahnuť potrebné výsledky pre splnenie jednotlivých kritérií 
komplexnej akreditácie. 
      Prorektor pre vedu poukázal aj na problém so stratou niektorých akreditácií študijných odborov. 
Záverom skonštatoval, že rektor TU vidí vyhliadky TU do budúcnosti pozitívne. 
 
      PaedDr. Pokorný požiadal prorektora pre vedu o vyjadrenie, či bude mať stav akreditácie vplyv aj 
na rozpočet na budúci rok. 
      Prorektor pre vedu skonštatoval, že metodika by mala byť podľa starých kritérií, potvrdil zníženie 
dotácií, avšak skonštatoval, že fakulty majú vytvorené dostatočné rezervy, ktoré by mali prípadné 
skrátenie dotácií vedieť kompenzovať. 
 
      PhDr. Manák členom AS TU uviedol, že hodnotiace správy AK sú zverejnené na jej webovej 
stránke (www.akredkom.sk), kde si ich môžu pozrieť. 
 
      Podpredsedníčka AS TU informovala členov AS TU o situácii ohľadne dostavby internátu TU, 
ktorou sa zaoberali aj na zasadnutí SR TU. Skonštatovala, že v súčasnosti sa čaká na vyhotovenie  
posudku z Ústavu súdneho inžinierstva v Žiline, na základe ktorého minister školstva SR predloží 
návrh na finančné krytie dostavby internátu TU na rokovanie vláde. Ministerstvo a vláda ďalej v tejto 
veci rozhodnú. 
 
      Členovia AS TU nemali ďalšie námety do diskusie. Predsedníčka AS TU poďakovala členom AS TU 
a prorektorovi pre vedu za účasť na zasadnutí a rokovanie AS TU ukončila. 
 
 
Trnava 15. októbra 2009 
 
 
 
 
 
Schválil:                             doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                              PhDr. Andrej Kállay, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                          Bc. Mária Mrugová, členka AS TU   
  
  
 
Spracovala:                       Bc. Ivana Kraicová, tajomníčka AS TU   
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


